

Արփինե Բաբլումյան, պ.գ. թ.
12.08.1976
E-mail: arpinebablumyan@rambler.ru

նկար

Կրթություն

1993-1998 թթ. սովորել և ավարտել է Երևանի պետական համալսարանի պատմության ֆակուլտետը:

Ավարտել է ՀՀ ԳԱԱ ասպիրանտուրան, 2012 թ. պաշտպանել «Արևմտյան Հայաստանի Խարբերդի նահանգի հայ ազգաբնակչությունը XIX դարի վերջերին - XX դարի սկզբներին (պատմաժողովրդագրական ուսումնասիրություն)» թեմայով ատենախոսությունը:

Աշխատանքային փորձ

1999-2016 թթ. աշխատել է ՀՀ ԳԱԱ Հայոց ցեղասպանության թանգարան-ինստիտուտում, այդ թվում՝ 2008-2016 թթ.՝ թանգարան-ինստիտուտի թանգարանագիտական գծով փոխտնօրեն: 2016 թ. հունվարից աշխատում է ՀՀ ԳԱԱ Պատմության ինստիտուտի Հայկական հարցի և ցեղասպանության պատմության բաժնում որպես ավագ գիտաշխատող:

Հրատարակված աշխատություններ

1. Ժողովրդագրական փոփոխությունների հիմնական միտումները Խարբերդի նահանգում XIX դարի վերջին XX դարի սկզբին, «Հայոց պատմության հարցեր (գիտական հոդվածների ժողովածու)», N 9, Երևան, 2008, էջ 168-180:
2. Խարբերդի նահանգից հայ բնակչության ԱՄՆ արտագաղթի հիմնական պատճառները (1880-1914 թթ.). Արտագաղթի հետևանքները, «Մերձավոր Արևելք- V, Պատմություն, քաղաքականություն, մշակույթ», հոդվածների ժողովածու, Երևան, 2008, էջ 37-41
3. Հայոց ցեղասպանության ընթացքը և հետևանքները Խարբերդի նահանգում, «Հայոց պատմության հարցեր (գիտական հոդվածների ժողովածու)», N 10, Երևան, 2009, էջ 201-217:
4. Խարբերդի նահանգի Ակն գավառակի հայ բնակչության թվաքանակը XX դարի սկզբին, «Էջմիածին», Ս. Էջմիածին, 2012, թիվ Ե, էջ 118-123:
5. 1909 թ. Ադանայի և Հալեպի վիլայեթներում տեղի ունեցած կոտորածների ժողովրդագրական հետևանքները, «Ցեղասպանագիտական հանդես», Տարի 1, N 1, Երևան, 2013, էջ 15-23:

Գիտական հետաքրքրությունների շրջանակ

Հայոց ցեղասպանության պատմություն, Արևմտյան Հայաստանի ժողովրդագրություն, մասնավորապես՝ Խարբերդի նահանգի հայ բնակչության թվաքանակի խնդիրները 19-20-րդ դարի սկզբներին:

Օտար լեզուների իմացություն

Անգլերեն, ռուսերեն

Նախասիրություններ

Համակարգչային իմացություններ

MS Office

Арпине Баблумян, кандидат исторических наук
12.08.1976
E-mail: arpinebablumyan@rambler.ru

նկար

Образование

1993-1998 гг. училась и закончила исторический факультет ЕГУ.

Закончила аспирантуру НАН РА, 2012 г. защитила диссертацию на тему „Армянское население Харбердской провинции Западной Армении (историко- демографическое исследование) ”.

Профессиональная деятельность

1999-2016 гг. работала в Музее – институте геноцида армян. С января 2016 г. работает в Институте Истории НАН РА.

Основные Публикации

1. Основные тенденции демографических изменений в провинции Харберд в конце XIX - начале XX веков, „Вопросы Истории Армении. Сборник научных статей”, 9, 2008, Ереван, стр. 168-180
2. Основные причины эмиграции армянского населения в США из провинции Харберд (1880-1914). Последствия эмиграции, „Ближний Восток. История. Политика. Культура”, сборник статей, V, 2008, Ереван, стр. 37-41.
3. Последствия Геноцида армян в провинции Харберд, „Вопросы Истории Армении. Сборник научных статей”, 10, 2009, Ереван, стр. 201-217.
4. Численность армянского населения в области Акн провинции Харберд в начале XX века, „Ечмиадзин”, V, 2012, Ечмиадзин, стр. 118-123.
5. Демографические последствия резни 1909 г. в провинциях Адана и Алеппо, „Журнал исследований геноцида”, 1(1), 2013, Ереван, стр. 15-23.

Область Научных Интересов

Вопросы истории Геноцида армян, демография Западной Армении, в частности проблема численности армянского населения в провинции Харберд в XIX – начале XX веков.

Знание иностранных языков

Английский, русский.

Компьютерные навыки

MS Office

Arpine Bablumyan, Doctor of History

12.08.1976

E-mail: arpinebablumyan@rambler.ru



Education

Candidate thesis -"Armenian population of Kharberd province of Western Armenia (Historical and demographic research)", the defense was in 2012.

Master thesis – 1993-1998- Yerevan State University, Faculty of History.

Professional Experience

1999-2016 -The Armenian Genocide Museum-Institute of National Academy of Sciences of RA ; 2008-2016- as deputy director of the museum.

From the January of 2016- Institute of History of National Academy of Sciences of RA.

Published works

1. The main trends of demographic changes in Kharberd province at the end of XIX century - beginning of XX century, "The Problems of the History of Armenia. A collection of scientific articles", N 9, 2008, Yerevan, p. 168-180.
2. The main causes of immigration of Armenians from Kharberd vilayet to the USA (1880-1914). The consequences of immigration, "Near East. History, politics, culture", V,2008, Yerevan, p. 37-41.
3. The Armenian population of Kharberd province during the years of Armenian genocide, "The Problems of the History of Armenia. A collection of scientific articles", N 10, 2009, Yerevan, p. 201-217.
4. The number of Armenian population in Akn region in the beginning of XX century, "Etchmiadzin", V, 2012, Etchmiadzin, p. 118-123.
5. Demographic Changes After 1909 Massacres in Adana and Aleppo Vilayets, "Journal of Genocide studies", 1(1), 2013, Yerevan, p. 15-23.

Scientific interests

The history of Armenian genocide, the demography of Western Armenia and the problem of the number of Armenian population in Kharberd province in XIX – XX centuries.

Knowledge of foreign languages

English, Russian

Computer knowledge

MS Office